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شنبه 30 بهمن 1400-  شماره 962

خبر
دنیای هوادار یاد و خاطره شهدا بویژه معلم اخلاق 

حاج »مهدی شرع پسند« که ۳۰ بهمن ۱۳۶۲ در عملیات 
والفجر ۵ به مقام شامخ شهادت نائل گشتند را گرامی می دارد

بهداشتوسلامت

توضیح »رییس سازمان غذا و دارو« درباره 
کمبود دارویی کشور: 

آنقدرها هم ارز نداریم!
»بهرام دارایی« -رئیس سازمان غذا و دارو- اعلام کرد که کمبود 
داروی برند خارجی که مشابه داخلی دارد یا توقف تولید 
یک داروی داخلی که چندین شرکت تولیدکننده دیگر دارد، 
کمبود دارویی اطلاق نمی شود. وی اظهار داشت: مجلس سال 
گذشته ۲ میلیارد دلار برای دارو و تجهیزات کنار گذاشته بود 
که در ۵ ماه نخست امسال مصرف شد و برای نیمه دوم سال 

هیچ ارزی نداشتیم.
وی با عنوان این موضوع که مواد اولیه دارو و نهاده ها کالاهای 
مهم و استراتژیکی هستند که تأمین و تولید آنها ۲ تا ۴ ماه 
طول می کشد، گفت: با دستور رئیس جمهوری توانستیم ۷۰۰ 
میلیون دلار ارز بگیریم که از ماه قبل تخصیص آن آغاز شد و 
برای داورهای خاص و اولویت دار برنامه ریزی کردیم. رئیس 
سازمان غذا و دارو با اشاره به اینکه کمبودها تا حدی رفع شده 
است، گفت: ما آنقدر ارز نداشتیم که بتوانیم برای کمبودهای 
سه ماه بعد هم برنامه ریزی کنیم و کمبودهای بعدی به این 
موضوع اضافه می شود. امیدواریم با تخصیص منابع ارزی 

دیگر بتوانیم این کمبودها را تا پایان سال مدیریت کنیم.

طی بررسی داده های 1۵ مطالعه بین المللی؛

واکسیناسیون خطر ابتلا به »کرونای 
طولانی مدت« را کم می کند

وب مِد، نوشت: مطالعات نشان می دهد واکسیناسیون علیه 
کووید۱۹ خطر ابتلا به سندرم کووید طولانی مدت را کاهش 
می دهد و علائم طولانی مدت کووید را در میان افرادی که 
در هنگام ابتلا واکسینه نشده اند، بهبود می بخشد. این مطالعه 
شامل بررسی داده های ۱۵ مطالعه بین المللی و در بریتانیا است.
نتایج شش مطالعه نشان داد کسانی که یک یا دو دوز واکسن 
را قبل از ابتلاء به ویروس کرونا دریافت کرده بودند، کمتر 
ابتلاء  از  احتمال دارد که دچار علائم کووید طولانی پس 
به عفونت شوند. در دو مطالعه نشان داده شد افراد کاملًا 
واکسینه شده کمتر از افراد واکسینه نشده دچار علائم میان 
مدت یا طولانی مدت مانند خستگی، سردرد، ضعف در بازوها 
و پاها، درد مداوم عضلانی، ریزش مو، سرگیجه، تنگی نفس، 

از دست دادن بو یا اسکار ریه می شوند.
علاوه بر این، سه مطالعه که علائم طولانی مدت کووید را 
قبل و بعد از واکسیناسیون مقایسه کردند، نشان دادند که اکثر 
افراد پس از واکسیناسیون، بلافاصله یا طی چند هفته شاهد 
بهبودی در علائم بودند. دانشمندان هنوز مطمئن نیستند که 
چرا واکسیناسیون منجر به بهبود علائم در برخی افراد می شود. 

تحقیقات تکمیلی در حال انجام است.
انجمن   ۱۹ کووید  ویژه  گروه  -رئیس  دان-والترز«  »دبورا 
ایمونولوژی بریتانیا- گفت: »اصطلاح کووید طولانی مدت 
طیف گسترده ای از شرایط پس از کووید را در بر می گیرد و 
بنابراین ما هنوز تمام فرآیندهای مربوط به آن را کاملاً درک 

نکرده ایم.«
تصور می شود که سیستم ایمنی در شمار قابل توجهی از 
موارد، احتمالاً در نتیجه واکنش بیش از حد یا پاسخ ایمنی 
نادرست در طول عفونت حاد کووید، در ایجاد علائم نقش 

داشته باشد.

سرمقاله

یادداشت

سرچشمه هدايت و فرهنگ سازى در ورزش ايران، اساتيد 
علوم ورزشى هستند:

١- سر فصل دروس و نگارش كتب ورزشى ٢- كلاس هاى 
اساتيد علوم ورزشى ٣- مهم دانستن واحد ١ و ٢ تربيت بدنى 
عمومى ٤- مهم برگزار كردن كلاس هاى مبانى علوم ورزشى 
مردم 6-  با  دانشجويانمان  ارتباطى  مهارت هاى  ارتقاء   -5
ما  در كلاس های  ارزشيابى مديران ورزش،  اصلاح معيار 

شكل مى پذيرد.
٧- مردم از دكتراى علوم ورزشى با هر گرايشى، انتظار دارند 
كه به سئوالات ورزشى آن ها پاسخ دهند. لذا دكتراى علوم 
ورزشى بايد با فلسفه و مبانى ورزش و سلامت عميقاً آشنا 

باشند.
٨- هيچ كدام از معلمين به اندازه مربيان ورزش، قدرت تربيت 
جوانان و نوجوانان را ندارد، حال در نظامى اسلامى، از اساتيد 
يا مربيانى كه حتى نماز نمى خوانند و مكتب اسلام برايشان 
از جايگاه لازم برخوردار نيست، چگونه مى توان انتظار داشت 
كه، ميدان ورزش را به ميدان تربيت فرهنگى دانشجويان يا 

ورزشكارانشان ارتقاء دهند؟
٩- اصلاً به كسى كه با فلسفه و مبانى و مبادى ورزش آشنا 
نيست، نظريه پرداز نشده و از شناخت فرهنگى نظام اسلامى 
كشورش دور است، چرا بايد PH.D داده شود؟ اين دلالان 
و مترجمان ورزشِ به دور از فرهنگِ غرب، خيلى وقت ها 

نمى دانند كه PH.D مخفف چيست!
١٠- خداوند توصيه مى كند؛ قبل از ديگران، خودتان به حساب 
خودتان رسيدگى كنيد، پاس كارى و دور نمودن مشکلات 
ورزش ايران از رسالت و تعهد خودمان، مشكلى را از ورزش 

و مردمى كه چاق و دچار فقر حركتى شده اند، حل نكرده و 
نمى كند.

١١- ورزش ما از دين ما دور است و اساتيد علوم ورزشى ما از 
تربيت بُعد روحانى شاگردانشان غافلند، آيا ما در اين آموزش 
تك بُعدى تربيت بدن، مقصر نيستيم؟ در اين زمينه، حوزه هاى 
علميه هم بايد در آموزش تك بُعدى تربيت بُعد روحانى طلاب 

)بدون توجه به تربيت بدن آنها( تجديد نظر كنند.
١٢ - چرا در متن و اهداف، عناوين پژوهش ها، پايان نامه ها 
و رساله ها، همايش ها و سخنرانى هاى ورزشى ما، فرهنگ، 
رشد  آیا  شده اند؟  گم  مردم  بالاخص  و  اسلام  ارزش ها، 
اعتياد و چاقى و بيمارى ها به ما مربوطى نيست؟ پس چرا 
مى گوئيم؛ ورزش دشمن اعتياد است و با ورزش بهتر و 

بيشتر زندگى كنيد؟ ١٣- آیا آماده سازى دانشجويان براى دادن 
خدمات فرهنگى-ورزشى به آحاد مردم، از وظایف ما نيست؟

١٤- ما و همه دستاندركاران امر ورزش از مردم )مستقيم 
يا از خزانه دولت( پول مى گيريم تا به آنها ورزش بدهيم، 
دريافتى مان را با چه دقتى محاسبه مى كنيم اما پرداختى 
ورزشى مان را به ملّت ايران، چطور؟ ١5- مطالب فوق، صرفاً 
ارائه يك نگرش و يك تلنگر است براى ارزشيابى راهى كه 
رفتيم و تلاش در اصلاح آن در آينده بدون فرصت سوزى، لذا 

تلاش نكنيد كه، در مقابل آنها جبهه بگيريد.
شوراى  مجلس  محترم  نمايندگان  تمام  نهايت  در   -١6
اسلامى، اعضاء محترم هيات دولت، اعضاء محترم شوراى 
عالى انقلاب فرهنگى كه بُعد اثربخشى فرهنگى ورزش را 

ضعيف ارزشيابى كرده اند، از تونل ورزشى واحد ١ و ٢ ما عبور 
كرده و بجاى نورانى شدن و كسب اعتبار و ارزشمندى ورزش، 
لذا در  متوجه شان گردانيده ايم كه، ورزش مهم  نيست، 

اولويت زندگى و تصميم گيرى مديريتى تان قرارش ندهيد.
١٧- بنده معتقدم تا مردم ايران ورزش نكنند، همه ما هيچ 
كاره ايم، بزرگترين مشكل ورزش ايران نگرش اساتيد علوم 
ورزشى است. ١٨- خيلى ها معتقدند كه، راه اصلاح ورزش در 
آموزش و پرورش است، در صورتيكه نگرش مربيان ورزش، 
در آموزش و پرورش، حاصل و دستاورد كلاس ها و كتاب ها 

و سخنرانى ها و نگرش اساتيد علوم ورزشى است.
١٩- تاريخ ورزش ايران، سه فرصت طلائى؛ تدوين طرح جامع 
ورزش ايران، وزارت آقای گودرزى، وزارت آقاى سجادى، براى 
تحولى زيربنائى در ورزش در اختيار اساتيد علوم ورزشى قرار 
داد، از اين فرصت ها با توجه به زمانى ويژه )پيروزى انقلاب 
اسلامى( بعنوان انجام يك انقلاب در ورزش استفاده نكرده 

و نمى كنيم.
٢٠- ورزش ما بايد:

الف: فرهنگى و همگانى شود. ب: در ورزش همگانى، بانوان 
در اولويت هستند. ج: تفكرى سيستمى بر اساس ارزش هاى 
گردد.  حاكم  ايران  ورزش  مديران  تصميمات  بر  اسلامى 
د: قانون سازمان نظام ورزشى ايران تدوين و به تصويب 
:ـ تك تك  نمايندگان محترم مجلس شوراى اسلامى برسد. ه
ما در ارتقاء ورزش فرهنگى كشورمان احساس تعهد و رسالت 
در  ورزش همگانى  اساسى  قانون  اساس  بر  و:  بنمائيم. 
اولويت معيار ارزشيابى مديران ورزش قرار گيرد. ز: بودجه و 
امكانات ورزشى، سرانه اى )آقايان و بانوان( تدوين، تصويب، 

تقسيم، هزينه و نظارت شود.
از جانب خداوند  اليه راجعون، همه ما  انا  انا لالله و  ح: 
آمده ايم و در محضر خداوند هستيم و براى ارائه گزارش 
از تصميماتى كه در سراسر عمرمان اتخاذ نموده ايم، بسوى 
او باز مى گرديم. پس بايد، خودمان را آماده پاسخگوئى به 
خداوندى بنمائيم كه از تمام اسرار وجودى ما كاملاً آگاه 

است.
امر به ورزش، امر به معروف است.

پایانِ یک سوءتفاهم؛

شهابِ عزل!

اساتید علوم ورزشی، سرچشمه هدایت و فرهنگ سازی؛

امر به ورزش، امر به معروف است

دکتر محمدعلی قره

 دکترای علوم ورزشی  و فلسفه

قاطع  رای  با  خادم«  عزیزی  »شهاب الدین  سرانجام 
اعضاء هیات رئیسه فدراسیون فوتبال عزل موقت شد و 
»میرشاد ماجدی« هم سرپرستی این فدراسیون را برعهده 
آینده ریاست  گرفت تا در چند ماه آتی، مجمع، برای 
فدراسیون فوتبال تصمیم  گیری کند. آن هم مجمعی که 
این بار باید رای به خروجِ »عزیزی« دهد که پیش از این، 
او را در بدسلیقه ترین انتخاب ممکن، بعنوان »خادم« 

فوتبال برگزیده بود.
اما با توجه به هر آنچه که از عملکردِ ۱۱ ماهه عزیزی خادم 
او، یک سوءتفاهم  در فدراسیون دیدیم، حضور کوتاهِ 
بزرگ در فوتبال کشور بود و این پروسه ی عزل، تحت هر 
شرایطی به نفع جریانِ فوتبال ایران خواهد بود، حتی اگر 

استقلالِ هیات رئیسه نچندان اصلحِ فدراسیون، در این 
اقدامِ مهم، چندان قابل باور نباشد.

به  مربوط  خادم  عزیزی  تخلفات  مهم ترین  از  بخشی 
ترک فعل او از وظایف و مسئولیت هایی است که در 
مدت زمان فعالیت جنابِ خادم در فدراسیون فوتبال 
رقم خورده است. از عدم برگزاری مجمع انتخاباتی برای 

انتخاب نواب رئیس اول و دوم و عدم تهیه گزارش 
پیشنهاد  عدم  تا  سالیانه  گزارش  و  حسابرسی 
خزانه دار به هیئت رئیسه و عدم برگزاری مجمع 
که می بایست منجر به انتخاب اعضای کمیته 
فدراسیون  قضایی  ارکان  اعضای  و  حسابرسی 

فوتبال می شد، همه و همه موجبِ 
آقای  موقت  عزلِ 

رئیس شد.
با  ارتباط  همچنین 
افراد معلوم الحال در 

تجاری-  -شرکای  قالب 
عالم«  »خوبان  عنوان  با 

را  خدا  حقانیتِ  علناً  که 
هم زیرسوال برده بودند، با 

توافق با شرکت اسرائیلی برای راه اندازی VAR در کشور 
و حذفِ مفتضحانه سرخابی ها از آسیا و عدم برخورد با 
بی اخلاقی در تیم ملی هم مزید بر علت شد، تا عمرِ 
مدیریتِ عزیزی خادم و شرکا در فدراسیون فوتبال به 
یکسال هم نرسد. گرچه هیچکدام از وعده های جنابشان 
هم رنگِ واقعیت به خود نگرفت تا عذابِ عزلِ شهاب 

حاصل شود.
اما از طرفی بدون شک، انتظارات از میرشاد 
فدراسیون  سرپرست  پست  در  ماجدی 
فوتبال بالا خواهد بود. مهم ترین رکن در 
فعالیت سرپرست جدید، باید »شفافیت« 
در عمل باشد و تدوینِ برنامه ای 
قابل اجرا، برای دوره سه ماهه 
واجبات  اهم  از  سرپرستی 

است. 
در نهایت امیدواریم، مجمع 
فدراسیون فوتبال این بار با 
انتخابی اصلح، فوتبال را از 
منجلابِ مدیریتی فعلی 

نجات دهد.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه
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اجتماعی

راهومسکن

بازرگانی

دولت به تعهدات مالی نیمه دوم سال عمل نکرد؛
پیشرفت فیزیکی 76 درصدی 

باند رفت منطقه 2 آزادراه 
تهران-شمال 

»سیدپرویز فتاح« - رئیس بنیاد مستضعفان- با اشاره به زمان 
بهره برداری از مسیر رفت قطعه ٢ آزادراه تهران شمال اظهار 
کرد:  در زمان حاضر 6.5 کیلومتر از مسیر رفت در منطقه ٢ 
که شامل تونل البرز به عنوان بزرگترین تونل خاورمیانه است 
تکمیل شده و کار در ١6 کیلومتر دیگر این مسیر ادامه دارد. 
پیشرفت فیزیکی کار در مسیر رفت منطقه ٢ آزادراه تهران-
زمان  روی  و خوشبختانه  است  درصد  از ٧6  بیش  شمال 

تکمیل این مسیر در اسفند ماه ١٤٠١ تاکید شد.
فتاح با بیان اینکه تامین منابع مالی این پروژه باید به صورت 
5٠-5٠ توسط بنیاد مستضعفان و دولت انجام شود افزود: 
سهم 5٠ درصدی بنیاد مستضعفان تا امروز به طور کامل 
پرداخت شده و دولت نیز تا نیمه امسال به تعهداتش عمل 
کرد ولی با توجه به هزینه های دولت و مشکلات آنها در 
تامین منابع، مذاکراتی درخصوص تزریق منابع مالی از سوی 

دولت به این پروژه انجام گرفت.
رئیس بنیاد مستضعفان با تاکید بر اینکه تمامی سیمان و 
میلگرد مورد نیاز این پروژه توسط بنیاد مستضعفان تامین می 
شود گفت: اگر دولت بتواند در اسفند ماه امسال منابعی را به 
این پروژه تزریق کند، انشالله بهره برداری از مسیر رفت منطقه 
٢ آزادراه تا پایان سال آینده قابل انجام است چراکه در صورت 
پیشرفت فیزیکی ٢ درصد در هر ماه، مسیر رفت این منطقه تا 

اسفند ١٤٠١ تکمیل خواهد شد.

»سخنگوی گمرک« خبر داد:
کشف ۵70 قلم عتیقه قاچاق

 در مرز بازرگان 
اله لطیفی« - سخنگوی گمرک- در خصوص کشف  »روح 
بزرگ اجناس عتیقه در گمرک بازرگان گفت: از کامیونی که 
محموله اش را اثاثیه منزل و مقصد محموله ها را کشور کانادا 
اعلام کرده بود، در بررسی و کنترل کارشناسان گمرک در مرز 
بازرگان و قبل از خروج از کشور به ترکیه، بیش از 5٧٠ قطعه 
اجناس، کتب و سکه های قدیمی در خلال محموله دسته دوم 
منزل کشف شد که برخی از سکه ها بر اساس نظر کارشناسان 

چندین میلیارد تومان ارزش گذاری می شوند.
لطیفی گفت: پس از اطمینان کارشناسان و حراست گمرک 
بازرگان از وجود کالای قاچاق و عتیقه در محموله این کامیون، 
میراث  اداره  کارشناسان  و  ماکو  دادستان  با  با هماهنگی 
فرهنگی شهرستان، کالای مکشوفه جداسازی، شمارش و 

صورتجلسه کشف نیز توسط گمرک تنظیم شد.
وی افزود: با حضور دادستان شهرستان، محموله بزرگ عتیقه 
توسط گمرک پلمب و برای انجام اقدامات بعدی تحویل 

ضابطین قضایی شد.
سخنگوی گمرک در خصوص کالا های عتیقه مکشوفه گفت: 
١٨ قطعه مفرغی مربوط به هزاره اول قبل از میلاد، خنجر 
عتیقه، هفت عدد اشکدان شیشه ای، ٣٢٢ قطعه سکه نقره ای، 
٨٧ قطعه سکه مسی، 6 قطعه سکه با آلیاژ مفتولی، 5٩ قطعه 
سکه کلکسیونی، ٣6 قطعه سکه آلبومی، دو مهر بیضی عقیق 
با خط کوفی، گلدان چینی، ١5 قطعه سکه قاجاری، یک قطعه 
سکه مسی یادبود باقرخان، یک عدد سکه یک دلاری مربوط 
به سال ١٨٤5 میلادی، ١٢ قاشق نقره، سماور برنجی، دوربین 
عکاسی چوبی، بشقاب ناصرالدین شاهی، سه سینی برنجی 
مربوط به سال ١٨٨٩ میلادی، قرآن خطی و طلاکاری شده 
با ابعاد ١٧*١١، کتاب قصص با چاپ سنگی و مهر عقیق، 
کالا های عتیقه ای بود که امروز کارکنان گمرک از کامیون 

اثاثیه منزل کشف کردند.

یادداشت

هفتمین گام: 
چهارشنبه شانزدهم تیر ۱۴۰۰ به امیر جفنگ زنگ زدم، 
گفتم عزیز چه کنیم؟ آیا برگه ها را ببرم شهرداری؟ گفت 
با توجه به پایان برخی مراحل کار لازم است از طریق 
کارتابل درخواست دریافت دستور نقشه را ارسال کنم. 
وارد کارتابل شدم از منوی سمت راست گزینه دریافت 
دستور نقشه را انتخاب کردم. با پیغام خطا مواجه شدم. 
پیغام ها از این قرار بود: ۱- برگه تعهد مالک ارسال نشده 

است. ۲- نقشه های ارسالی طراحان اشکال دارد. 
باز هم تلفن را برداشتم و به امیر جفنگ زنگ زدم. 
گفت؛ مگر برگه تعهد مالک را در دفترخانه گواهی امضا 
این چیست؟ پاسخ داد،  نکردی؟ گفتم خبر نداشتم! 
چیز خاصی نیست برگه تعهد را از طریق کارتابل دریافت 
کن و سپس با مدارک شناسایی و وکالت نامه به دفتر 
امضاء  گواهی  انجام  از  بعد  و  مراجعه  رسمی  اسناد 
اسکن برگه را در سایت بارگذاری کن. کار گواهی امضا 
صبح پنجشنبه انجام شد، سپس به یک کافی نت رفتم 
و برگه را اسکن کردم. وارد کارتابل الکترونیکی شدم، 
مشخصات گواهی امضاء شامل شناسه و رمز تصدیق 
را وارد کردم وقتی خواستم تصویر برگه را بارگذاری کنم 
با پیغام خطا به مفهوم حجم بالا مواجه شدم. با کلی 
دنگ و فنگ حجم تصویر را کم کردم تا برگه بارگذاری 
شد، در مرحله بعدی با وارد کردن کد تصدیق پیامک 
شده به تلفن همراهم، در حالی که تصور می کردم کار 
تمام شده با پیام مدرک ارسال شد و در حال بررسی 
قرار دارد مواجه شدم. گوشی را برداشتم و زنگ زدم به 
امیر جفنگ  گفت، اگر خوش شانس باشی تا یکشنبه 
بررسی و تایید خواهد شد. گفت شنبه مشکل طراحی 
را حل می کند. یکشنبه بیستم تیر بود که پیامکی با 
مضمون مدارک ارسالی شما نقص دارد دریافت کردم. 
اولین چیزی که به ذهنم رسید تلفن به امیر جفنگ 
بود. او گفت اشکالی ندارد اگر مطمئن هستی کارها 
به درستی انجام  شده احتمالا اشتباهی رخ داده است، 
مجدداً همان کارها را تکرار کن. همان یکشنبه کارها 
را تکرار کردم تا این بار در روز چهارشنبه مجددا همان 
پیامک اشکال در ارسال مدارک به دستم رسید. به امیر 
جفنگ زنگ زدم گفت حضوراً مراجعه کن تا ببینی چه 
اشکالی وجود دارد. تا دست و پای خود را جمع کنم 
و به سازمان بروم ساعت از ۲ ظهر گذشته و همه جا 

تعطیل شده بود. سازمان پنجشنبه ها کلا تعطیل بود. به 
شنبه ۲۶ تیر رسیدیم، رفتم سازمان با مسئول مربوطه 
صحبت کردم، او گفت تصویر ارسالی شما فاقد کیفیت 
مطلوب است. تازه فهمیدم چه خبر است، بازهم رفتم 
کافی نت و اینبار تصویر با کیفیت برگه تعهد را در قالب 
یک فایل پی دی اف با طی همان مراحل قبلی بارگذاری 
کردم. دوشنبه پیامک آمد مدارک ارسالی شما تایید شد. 
در این یک هفته و اندی، امیر جفنگ هم کار خودش 
را انجام داده و مشکل خطای عدم کنترل نقشه ها در 
دفتر فنی حل شده بود. همان روز درخواست خود برای 
دریافت دستور نقشه را ثبت کردم. سیستم وقت داد 
که سه شنبه ۵ مرداد به سازمان مراجعه و اصل دستور 
نقشه را دریافت نمایم. این یعنی از تیر  هم گذشتم و 

وارد مرداد شدم! 

هشتمین گام: 

بالاخره اولین سه شنبه مرداد فرا رسید. اول وقت رفتم 

سازمان تا بعد از کلی معطلی و بالا و پایین رفتن به 
مقام رفیع دریافت دستور نقشه از سازمان نائل شدم. به 
امیر جفنگ زنگ زدم گفت فایل نقشه ها را برایم ارسال 
می کند تا پرینت بگیرم و برای مهر و امضا ببرم دفتر، 
پرینت را گرفتم و حوالی ساعت ۵ بعدازظهر رفتم دفتر 
امیر جفنگ، رفت از صندوق عقب ماشین یک کیسه 
۱۰ کیلویی پلاستیکی پر از مهر آورد. کلی گشت تا مهر 
طراحان کار ما را پیدا کرد و بالاخره نقشه ها ممهور شدند. 
بعد هم با یک فیگور دونالد ترامپی روی مهرها را امضا 
کرد و همه چیز را به همراه برگه تعهد طراحان تحویلم 
داد. گفت کار تمام شده، مدارک را ببرم شهرداری برای 
بررسی نقشه ها و دریافت پروانه از همین جا بود که وارد 

گام نهم شدم. 

نهمین گام: 

صبح چهارشنبه به همراه مدارک و نقشه ها در لباس یک 

ابرمردِ پیروز، عازم شهرداری شدم تا مدارک را تحویل 
دهم. مسئول مربوطه تشریف نداشتند پنجشنبه هفتم 
مرداد مصادف با عید سعید غدیر خم و قبل التعطیلین 
بود. خدا را شکر که شنیدم شب عروسی مسئول مربوطه 
است. اما وقتی شنیدم ایشان تا چهارشنبه هفته بعد 
مرخصی هستند و تشریف نمی آورند، حالم منقلب شد، 

اما چاره ای نداشتم جز اینکه تا ۱۴ مرداد صبر کنم. 
خلاصه روز واقعه فرا رسید و چهارشنبه چهاردهم مرداد 
به شهرداری رفتم مدارک را به همراه تبریک و آرزوی 
خوشبختی به مسئول مربوطه تحویل دادم با نگاهی 
عمیق و به نوعی عاقل اندر سفیه برگه ها را کنترل کرد، 
گفت لازم است اولا نقشه بردار سایت، پلان را مهر و امضا 
کند دوماً یک فرمی تحت عنوان چهار طراح کم است 
و به همین دلیل نمی تواند مدارک را برای کنترل نقشه 
تحویل بگیرد. باز هم زنگ زدم به امیر جفنگ گفت، 
فرم چهار طراح را امضا و بعد از ظهر تحویلم می دهد. 
به نقشه بردار هم زنگ زدم که فرمودند نقشه ها را ببرم 
دفتر انشاءالله تا روز یکشنبه ۱۷ مرداد تحویلم می دهند. 
یکشنبه مدارک را گرفتم و حوالی ساعت یازده رفتم 
شهرداری، تا مدارک را تحویل دهم. مدارک کنترل شد 
و گفتند لوح فشرده نقشه ها را هم تحویل دهم. گفتم 
دفعه قبل صحبتی از لوح فشرده نشد. به هر روی رفتم 
کافی نت تا لوح فشرده نقشه ها را تهیه و به مسئول 
محترم تحویل دهم. القصه برق نبود و کار تهیه لوح 
فشرده به درازا کشید تا کار تحویل لوح فشرده به سه 

شنبه موکول گردد. 
سه شنبه لوح فشرده را به مسئول مربوطه تحویل دادم. 
گفت یکشنبه هفته بعد یعنی بیست و چهارم مرداد 
برای دریافت نتیجه به ایشان مراجعه کنم. چون نره 
فرا رسیدن یکشنبه  انتظار  در  و کوپال  بی یال  شیری 
بیست و چهارم مرداد ماه روزها را به شب و شب ها 
را به روز گره زدم. بالاخره روز موعود فرا رسید، حضرت 
آقای مسئول محترم در مقابل دیدگانم از لیستی بلند و 
بالا شامل اشکالات موجود در نقشه های معماری پروژه 
رونمایی فرمودند. ناخودآگاه گفتم! جناب! این نقشه ها 
در دفتر فنی سازمان بررسی و تایید شده است. بعد از 
نگاه پر از حرف  ایشان متوجه شدم؛ کنترل دفتر فنی 
سازمان را چه به کنترل دفتر فنی شهرداری آن هم در 
حالتی که نقشه ها در دفاتر دوستان و نزدیکان پرسنل 
محترم این منطقه از شهرداری تهیه نشده است. گوشی 
را برداشتم تا به امیر جفنگ زنگ بزنم که هرچه در دهان 
دارم نثار روح و روان پاکش کنم. هرچه زنگ زدم با پیام 
تلفن مشترک مورد نظر خاموش است مواجه شدم. از 
اینجا بود که وارد گام  دهم و واقعه ای شدم که حتی 

فکرش را هم نمی کردم. ادامه دارد... 
روزِ  یادداشت،  این  چهارم  قسمتِ  است؛  ذکر  شایان 

چهارشنبه -چهارم اسفندماه- منتشر خواهد شد.

رییس اتاق بازرگانی ایران در نامه ای به وزرای اقتصاد و 
صنعت و همچنین رییس کل بانک مرکزی، درخواست 
کرد که سیاست های احتیاطی این بانک متوقف شود. 
بخش نامه بانک مرکزی مبنی بر سیاست های احتیاطی 
کلان به منظور کاهش و کنترل ریسک های بانکی، ۳۰ 
آذر ۹۹ به شبکه بانکی کشور اعلام شده است که »میزان 
مجاز برای رشد دارایی های مشمول سایر بانک و موسسات 
اعتباری )به استثنای بانک های تخصصی( حداکثر معادل 

۲ درصد در هر ماه است« و »با هدف بهبود کیفیت ترازنامه 
بانک ها و موسسات اعتباری، بخش نظارت می تواند رشد 
دارایی های مشمول بانک یا موسسه اعتباری را کمتر از ۲ 

درصد تعیین کند«.
»غلامحسین  ایران،  اتاق  سایت  گزارش  اساس  بر 
شافعی« -رئیس اتاق ایران« در این نامه به این مساله 
بخش نامه  اجرایی شدن  زمان  از  که  است  کرده  اشاره 
مذکور، بانک های عامل به ناچار روند تسهیلات دهی به 

واحدهای تولیدی را متوقف کرده اند و تسهیلات مصوب 
را به صورت قطره چکانی پرداخت می کنند؛ آن هم در 
درصد   ۲۴ تورم  اساس  بر  بخشنامه  این  که  شرایطی 
تدوین شده و اکنون که تورم به بیش از ۴۰ درصد رسیده 
پرداخت های سنگین عیدی،  با  تولیدی  واحدهای  و  
مواجه  کارکنان  و  کارگران  مزایای  و  دستمزد  پاداش، 
هستند، تسهیلات پرداختی کفاف رفع نیاز واحدهای 

تولیدی کشور را نمی دهد.

داستان دنباله دار ساختمان سازی در کلان شهر کرج! 

هفت  خان+ چند خان!

نامه مهم »رییس اتاق ایران« به دو وزیر اقتصادی؛

در راستای توقف سیاست های احتیاطی بانک مرکزی

اقتصادکلان

قسمتسوم

روح الله نیاخلیلی

 نویسنده

طبق مصوبه جدید سازمان جهانی بهداشت؛ قرنطینه امُیکرون ۵ روز نیست
 سازمان جهانی بهداشت اعلام کرد: سیاست ۵ روز قرنطینه برای امیکرون اشتباه است و در مناطق با شیوع بالا، قرنطینه 
باید چهارده روز باشد. اگر فرد علامت نداشته باشد، میتواند بعد از هفت روز با تست منفی و البته با رعایت پروتکل های 
بهداشتی به محل کار برگردد، اگر امکان گرفتن تست نیست، بیمار  بعد از ۱۰ روز به شرط بی علامت بودن با رعایت کامل 

موارد بهداشتی مثل استفاده از دو ماسک، رعایت فاصله و در مکان سربسته با تهویه خوب و... در محل کار حاضر شود.
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استان ها
کودک مبتلا به کرونا و اما و اگرهای تغذیه ای

سوری راغبی کارشناس مسئول تغذیه معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکی بیرجند، گفت: توصیه می شود برای 
کودک مبتلا به کرونا ۸ تا ۱۰ وعده غذایی در روز استفاده شود و بهتر است غذا به صورت نرم و پوره تهیه شود، 
ترکیبی از آش حبوبات و مخلوط گوشت ها که منابع پروتئین گیاهی و حیوانی را دارد و مصرف روزانه حداقل یک 

تا دو میوه به صورت آب میوه یا خود میوه نیز در کودک مبتلا به کرونا توصیه می شود.

فردیس

»امام جمعه فردیس« مطرح کرد: 

نسبت به خیانت ها و خباثت ها 
بی تفاوت نباشید 

»سیدابراهیم  الاسلام  حجت 
حسینی« -امام جمعه شهرستان 
نماز  خطبه های  در  فردیس- 
جمعه ۲۹ بهمن در شهرستان، 
با بیان اینکه انتقاد سازنده و  
عملکرد  به  نسبت  منصفانه 
به  امر  از  بخشی  مسئولین 
و  منکر  از  نهی  و  معروف 
تواصی به حق است؛ یادآور شد: اعتراض به خیانت ها و خباثت ها 
و ولنگاری ها یک وظیفه عمومی ناشی از غیرت دینی است و 

بی تفاوت بودن نسبت به عملکردها خلاف تقوا است. 
وی با اعتراض نسبت به عدم موضع گیری مسوولان وزارت ارشاد 
در خصوص نحوه برگزاری جشنواره فجر، افزود: در جشنواره فجر 
انقلاب، سالیان متمادی است که به اسلام و انقلاب دهن کجی 
می کنند و مسئولین امر سکوت می کنند. ازدواج سفید یعنی بدون 
تعهد و بدون ضوابط شرعی و طفل حاصل از آن را مباح دانستن، 
ترویج اباحه گری است. عذرخواهی بابت حجاب داشتن و پوشیدن 
مو در واقع انکار ارزش های دینی است. مسئولین وزارت ارشاد 
کجا هستند؟! چه موضعی گرفتند؟! چرا یکی توی دهن این افراد 
وقیح نزد؟! چرا به جای اخراج این افراد بی هویت، به اینها تریبون 

می دهید؟!
خطیب جمعه فردیس با اشاره به اینکه نظارت جدی در حوزه 
اقتصاد و فرهنگ وجود ندارد؛ گفت: به گفته مسئولان، ۴ هزار 
مرغداری در استان البرز نهاده را با ارز ۴۲۰۰ تومانی گرفته اند؛ اما چرا 
یک مرغ هم تولید نکرده اند؟! چرا آن ها را در ملأ عام به مردم معرفی 
و مجازات نمی کنید؟! در بازه زمانی دوماه پنج هزار تن مرغ از یکی 
از استان های معین به البرز وارد شد که متولیان امر می گویند که 
هزار و ۸۰۰ تن مرغ گرفتیم و توزیع کردیم؛  یعنی ۳ هزار و ۲۰۰ تن، 

معادل ۳ میلیون و ۲۰۰ هزار کیلو مرغ گم شده است. 
وی پیروی از سیره امیرالمومنین در خصوص کارگزاران فاسد را 
ضروری دانست و با اشاره به اینکه عده ای مثل زالو به جان مردم 
افتاده اند و در حال خوردن خون مردم هستند؛ تاکید کرد: این 
افراد باید شناسایی و مجازات شوند. یکی از مهم ترین فلسفه های 
مجازات، بازدارندگی است؛ اما متاسفانه جرم با مجازات تناسب ندارد 
و بازدارنده نیست. یک راه مهم برای بازدارندگی مجازات، سرعت 
اقدام و قاطعیت شدید در مجازات اختلاس، خیانت و چپاول 

بیت المال است.
حجت الاسلام حسینی در بخش دیگری از سخنانش جهاد تبیین 
را یک وظیفه شرعی، انقلابی، قطعی و فوری عنوان و اظهار کرد: 
تبیین در برابر تحریف و کتمان است. دشمنان بخاطر دشمنی و 
دوستان بخاطر کوتاهی همت یا دنیا طلبی، ارزش های انقلاب 
و دستاوردهای های مهم نظام اسلامی را کتمان می کنند و در 
موارد فراوانی برعکس روایت می کنند. در واقع حقایق را تحریف 

می کنند.  
وی خاطرنشان کرد: اگر ما ارزش های انقلاب و دستاوردهای های 
نظام مثل دفاع مقدس، استکبار ستیزی، تحکیم جبهه مقاومت 
و آرمان های والای انقلابی را مستند و مستدل بیان نکنیم، 
دشمنان با جنگ رسانه ای افکار عمومی ملت را بمباران و تخریب 

می کند و نتیجه آن سرخوردگی، یاس و بی اعتمادی است.
 امام جمعه شهرستان فردیس در ادامه با بیان اینکه تداوم 
انقلاب ما با تلاش همگانی بویژه نخبگان برای پیشرفت واقعی 
و همه جانبه مادی و معنوی کشور میسر خواهد بود؛ گفت: 
اما این کار بزرگ با نیروهای واداده، غرب زده و غربگرا ممکن 
نخواهد بود، با کسانی که دل در گرو دشمن دارند و در برابر غرب 
تسلیم هستند و مرفهین بی درد نمی توان آرمان های انقلاب را 

تداوم بخشید. 
وی به تاکیدات رهبر معظم انقلاب اسلامی فرزندآوری جهت 
با  برای خدمت به کشور، مقابله  تربیت نسل و نیروی مولد 
لجن پراکنی مستکبرین و ضد انقلاب علیه نهاد های انقلاب 
اسلامی مثل سپاه پاسداران، تلاش شبانه روزی مردم و مسئولان 

برای مقابله با دشمنی های اقتصادی را لازم و ضروری دانست.

کرج

حقوقوقضا

آیت الله »سیدمحمدمهدی حسینی همدانی« - امام جمعه 
کرج- در خطبه های نماز جمعه این هفته کرج  با بیان 
انقلاب توسط خودی ها روایت نشود  اگر حقایق  اینکه 
دشمن این حوادث را به صورت وارونه و تحریف شده  
روایت می کند، ادامه داد: باید جلوی لجن پراکنی دشمن 
گرفته شود و گاهی در داخل برخی مغرضانه عمل می 

کنند.
امام جمعه کرج با اشاره اینکه رعایت ادب روشنگری به 
اندازه خود تبیین اهمیت دارد، تصریح کرد: آگاه سازی 
باید بدون ایجاد فتنه و دعوا، مستدل و محکم و عمارگونه 
و بدون تعصب و تعلقات جناحی باشد و روشنگری باید 

بدون اتهام زنی انجام شود.
سالروز  ماه  اسفند  به سوم  اشاره  با  کرج   امام جمعه 
کودتای رضا خان و روز تجلیل از اسرا و مفقودین گفت: 
انگلیس با راه اندازی این کودتا، دست اندازی به منافع 
ایران را در دستور کار قرار داد. انگلیسی ها بعد از جنگ 
ایران   منافع  به  بیشتر  اندازی  دست  برای  اول  جهانی 
عنصر سیاسی  داشتند.  نظامی  و  عنصر سیاسی  به ۲ 
سیدضاءالدین طباطبایی و عنصر نظامی رضاخان میرپنج  
بود و در پشت پرده به این توافق رسیدند که بعد از فتح 
تهران سیدضیاءالدین بعنوان نخست وزیر اداره کشور را 

بدست بگیرد.
البرز با اشاره به اینکه در  نماینده ولی فقیه در استان 
دوران دفاع مقدس هر روز یک روحانی در دفاع از کشور 
شهید شده است افزود: امروز هم روحانیت جلو دار همه 
حرکت های خیرخواهانه و مفید به حال ملت است و در 

همه جریانات و اتفاقات مهم حضور مسئولانه دارد.
امام جمعه کرج با بیان اینکه امروز هم روحانیون در کنار 
مردم در اجرای اقدامات خیرخواهانه از جمله مدافعان 
مسائل  در  مردم  به  کمک  و  حرم  مدافعان  سلامت، 

مختلف نقش اثر گذاری دارد، بیان داشت: معاندان داخلی 
و خارجی برای تخریب این قشر تمام تلاش خود را به 

کار می گیرند.
در  رهبری  معظم  مقام  فرمایشات  به  اشاره  با  وی  
مورد توجه به زاد و ولد و فرزندآوری، تصریح کرد: یکی 
از  اهداف هر کشوری تنظیم جمعیتی است و فرصت 
هشت ساله ایران نباید از دست برود و نهادهای تبلیغی و 
ترویجی باید با تقسیم کار در سطح افکار عمومی برای این 

موضوع فرهنگسازی و اقناع کنند.
امام جمعه کرج با اشاره به اینکه تذکرات رهبری معظم 
باید در مورد برجام و  هسته ای جدی گرفته  انقلاب 
شود، ادامه داد: ملت ایران محکم روی استکبارستیزی 
ایفای  و  برجام  مورد  در  و  است  ایستاده  آرمان خود  و 
تعهدات طرفین نیز  باید راستی آزمایی انجام شود. رفتار 
آمریکایی ها با افغانستان و بالا کشیدن پول های این کشور 

به بهانه حادثه ۱۱ سپتامبر  چهره آمریکا را نمایان کرد.
حسینی همدانی با بیان اینکه افکار عمومی بر اساس 
فرمایشات رهبری معظم انقلاب مورد هجمه و هدف 
دشمن است ، گفت: روش های دشمن را باید شناخت و 
یاد گرفت، جنگ روایت ها یکی از ترفندهای دشمن است.
امام جمعه کرج با اشاره به اینکه در سال جاری رویکرد 
جشنواره فیلم فجر به نسبت سال های گذشته بهتر بود، 
عنوان کرد: در گذشته خرابکاری های زیادی انجام شده که 

به زودی این موارد خود را نشان نمی دهد.
حسینی همدانی با اشاره به اینکه برخی از اسامی 

فیلم ها جشنواره ناامید کننده بود، متذکر شد: نباید 
اجازه داد  فرهنگ اباحه گری به خصوص در 

دستگاه ها ترویج پیدا کند و 

دستگاه های حاکمیتی باید در این زمینه هوشیار تر عمل 
کنند.

نماینده ولی فقیه در استان البرز با اشاره به اینکه نباید 
تریبون در اختیار هر کس قرار گیرد، ادامه داد: اگر وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در مقابل برخی رفتارها تذکر جدی 

ندهد طرف به خود اجازه صدور فتوا هم می دهد.
حسینی همدانی با بیان اینکه گاهی رفتار برخی از این 
افراد نشان دهنده شخصیت شان است، گفت: گاهی در 
رسانه ملی افراد در برنامه ها به اسم شادی و خنده کرامت 
بانوان و ارزش های انسانی را از بین می برند. ما مخالف  
ابتذال و حرمت شکنی هستیم و نباید در این زمینه 
منفعل عمل کرد  و باید جلوی فساد گرفته شود. جشنواره 
فیلم فجر باید در شان  فجر انقلاب باشد و در این مسیر 
در حال حرکت است که باید 
مسیر  به  این  از  بهتر 

خود  بازگردد.

ابلاغ دستور دادستانی فردیس به شهرداری های فردیس و 
مشکین دشت راجع به اتخاذ تدابیر لازم و فوری در رابطه با 
کنترل و نظارت بر ساخت وساز ها و پیشگیری از تخلفات 

ساختمانی منتشر شد که به شرحِ ذیل است: 
۱( توانمندسازی پرسنل پلیس ساختمانی و ارتقای کمی و 
کیفی نیرو و استفاده از نیروهای متعهد و متخصص و 

استفاده از حداکثر ظرفیت در انجام وظایف ذاتی.
۲( تبیین و ترسیم خطوط قرمز در تخلفات فاحش و 

از جمله  امر ساخت وساز  در  اغماض  غیرقابل 
حذف پارکینگ، حذف یا تقلیل نورگیر ،تجاوز 
به معبر وعدم رعایت اصول فنی و نداشتن. 
استحکام بنا و اطلاع رسانی آن به کلیه 

سازنده ها.
سازنده ها  از  اطلاعاتی  بانک  ۳(تهیه 
بدنام  سازنده های  به  تفکیک  و 
خلاف ساز و خوشنام منطقه و تدوین 

ضمانت اجرایی از جمله سخت گیری در صدور جواز برای 
سازنده هایی که به مقررات بی توجه بوده و به اصطلاح 

خلاف ساز هستند.
۴(تسریع و جلوگیری از هرگونه اهمال 
به  تخلفات  ارسال  در  مماشات  و 

کمیسیون ماده ۱۰۰.
گشت های  تقویت  و  ۵(گسترش 

پلیس ساختمان. 

۶( حذف فرهنگ و باور غلط خلاف سازی در شهر.
۷(ارائه لیست جامع از بدهکاران. 

۸ (اتخاد تدابیر لازم جهت جلوگیری از معامله واحدهایی 
که دارای حکم تخریب هستند با نصب بنر و پلاکارد روی 

واحدهای خلاف دارای حکم تخریب.
۹( ارایه لیست احکام تخریب و اتخاذ تدابیر لازم جهت 

اجرای آرای تخریبی که امکان بازنگری ندارد.
از خرید املاک  ۱۰( اطلاع رسانی به عموم شهروندان 
دارای حکم تخریب و مراجعه به شهرداری جهت حصول 
اطمینان از فرآیند صدور پایان کار با نصب بنر و پلاکارد 

در شهر و تهیه بروشورها و تیزر های تبلیغاتی.
در  ها  بازرسی  و  نقش حراست  ترکردن  فعال   )۱۱

پیشگیری از تخلفات اداری و مفاسد اقتصادی.
برای  که  نیروهایی  بکارگیری  از  ممانعت   )۱۲
خدمات شهری تعریف شده اند جهت استفاده 

در امورات اداری.

»امام جمعه کرج« مطرح کرد:

دشمنان درصدد وارونه جلوه دادن حقایق انقلاب اسلامی هستند

در جهت اتخاذ تدابیر لازم و فوری؛

ابلاغ دستور دادستانی فردیس برای کنترل و نظارت بر ساخت وسازها 

مریم آقانوری

  خبرنگار

ملی  کد  با  عزیز  فرزند  سیوشی  محمدعلی  آقای 
بلوار  گوهردشت  کرج  نشانی:  به   ۱۷۵۴۷۴۲۲۱۱
انقلاب خیابان ۱۱پلاک ۱۹. بدینوسیله به وراث مدیون 
در  فوق  کلاسه  پرونده  بدهکار  سیوشی(  )عليرضا 
خصوص پرونده اجرای کلاسه ١٤٠٠٠١5٧١برابر گزارش 
مورخ ١٤٠٠/٧/١٧ کارشناس رسمی دادگستری اموال 

منقول )دستگاه اره رومیزی و دستگاه جوش و ...( 
به مبلغ ١١٢/٨٠٠/٠٠٠ ریال ارزیابی گردیده است. لذا 
چنانچه به مبلغ ارزیابی مذکور معترض می باشید 
اعتراض کتبی خود را ظرف مدت پنج روز از تاریخ 
ابلاغ این اخطاریه به ضميمه فیش بانکی دستمزد 
هیات کارشناسی تجديد نظر به مبلغ ١٠/5٠٠/٠٠٠ ریال 

به دفتر این اجرا تسلیم نمایید، ضمنأ به اعترانی که 
خارج از موعد يا فاقد فیش بانکی دستمرد هیات 
کارشناس تجدید نظر ترتيب اثر داده نخواهد شد. این 
آگهی فقط یک نوبت در روزنامه کثیرالانتشار محلی 

درج و منتشر می گردد. ٩66/ف
مریم ایرانی بجندی - رئیس اجرا واحد اجرای اسناد رسمی کرج

آگهی ابلاغ ماده ۱۰۱ اموال منقول آیین نامه اجرا  کلاسه: 140001571
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فرهنگی
علائم امیکرون در افرادی که 2 دز واکسن زده اند

هشت علامت کلیدی در گروهی از این بیماران که بطور کامل )تزریق دو دز( واکسینه شده بودند، وجود دارد. 
این علائم شامل سرفه، آبریزش بینی، احساس خستگی، گلودرد، سردرد، درد عضلانی، تب و عطسه بود. سرفه، 
آبریزش بینی و خستگی از شایع ترین علائم در افراد واکسینه شده است در حالیکه عطسه و تب کمترین 

شیوع را داشتند.

سینماوتئاتر

مراسم اعطای جوایز هفتاد و دومین جشنواره فیلم برلین با اعطای جوایز بخش های 
مختلف برگزار شد. هیات داوران بخش مسابقه اصلی جشنواره فیلم برلین جایزه خرس 
طلای بهترین فیلم این دوره از این رویداد سینمایی را به فیلم اسپانیایی- ایتالیایی  
»آلکارس« ساخته  »کارلا سیمون« اعطا کرد و جایزه خرس نقره بزرگ هیات داوران به 
»فیلم رمان نویس« ساخته »هونگ سانگ-سو« و خرس نقره هیات داوران به »ردای 
گوهرها« ساخته  »ناتالیا لوپز گایاردو« رسید.  همچنین خرس نقره ای بهترین کارگردان 
به  »کلر دنی« برای فیلم »آتش«، خرس نقره بهترین فیلمنامه و بازیگر مرد  به »رابعه 
کورناز« برای فیلم »بر علیه جورج دبلیو بوش« اعطا شد. جایزه بهترین مستند جشنواره 
به »خاطرات روزانه میانمار« اعطا شد و فیلم »دام« از  »آناستازیا وبر« جایزه خرس 
طلای بهترین فیلم کوتاه را به خانه برد. همچنین پروژه سینمایی »کیک مورد علاقه 
من« ساخته بهتاش صناعی ها و مریم مقدم و محصول مشترک ایران و فرانسه جایزه 
گسترش فیلمنامه یوریماژ به همراه ۲۰ هزار یورو را در بخش بازار تولید مشترک برلیناله 
دریافت کرد. مستند »جمعه می بینمت« ساخته میترا فراهانی به عنوان محصول 
مشترک، فرانسه، سوئیس، ایران  و لبنان جایزه ویژه هیات داوران در بخش مواجهه را 
به خود اختصاص داد و فیلم کوتاه »گوزن«  از ایران هم جایزه ویژه بهترین فیلم کوتاه 
را از سوی هیات داوران بین المللی در بخش نسل )Generation kplus( از آن خود کرد.

دست اندرکاران جشنواره فیلم فجر هنوز شفاف سازی نکرده اند که چرا سیمرغ مردمی 
فیلم فجر حذف شد، چرا در نحوه شمارش آراء مردمی دچار چالش شدند و سرانجام 
صورت مسأله را پاک کردند؟!  آن ها نه تنها توضیح شفافی ندادند بلکه حتی در 
اختتامیه این رویداد، قبل و پس از آن هم از مردمی که در روزهای جشنواره رأی 
دادند، عذرخواهی هم نکردند!  سوال مهم تر اینکه چرا دست  اندرکاران این رویداد درباره 
آراء داوران جشنواره فیلم فجر که دقایقی قبل از اختامیه لو رفت، هنوز پاسخ شفافی 
ندادند که چگونه نتوانستند از رأی داوران صیانت کنند و جذابیت اختتامیه را از این 
رویداد گرفتند؟ این در حالی است که در یک اظهارنظر جالب سایت منتشرکننده ی 
برگزیده ها را زیر سوال بردند و از خود نپرسیدند که چگونه نتیجه آراء در اختیار این 
سایت قرار گرفته است؟  از این پرسش های بی پاسخ که بگذریم، به این نکته هم 
باید اشاره کرد که در طول جشنواره فیلم فجر به اهالی رسانه پاسخ صریحی داده نشد 
که چرا واقعا ۲۳۰۰ کارت در محل اصلی برگزاری جشنواره و در شرایط پیک کرونا 
صادر شده و در دو سانس خاص، مرکز همایش های برج میلاد میزبان مهمانان ویژه 
شد که باز هم مشخص نشد براساس چه هدف و ضرورتی این مهمانان ویژه باید در 
کنار اهالی رسانه فیلم می دیدند، آن هم در شرایطی که ویروس کرونا و سویه جدید 
آن امیکرون در حال جولان دادن بود و اتفاقا عده ای را هم در برج میلاد گرفتار کرد. 

آکادمی علوم و هنرهای سینمایی اسکار اعلام کرد تمامی نامزدها و میهمانان 
حاضر در مراسم نود و چهارمین دوره این جوایز در سالن دالبی تئاتر لس آنجلس 
ملزم به ارائه گواهی واکسیناسیون و حداقل دوبار تست منفی PCR برای شرکت 

در این مراسم هستند. 
البته گروه های اجرای موسیقی و یا میهمانان ویژه اعطاکننده جوایز اسکار در مراسم 
حضور خواهند داشت نیازی به ارائه گواهی واکسیناسیون ندارند اما باید تست 
کرونا بدهند. پیش از این برخی منابع خبری نزدیک به آکادمی اعلام کرده بودند 
حضور در مراسم اسکار ۲۰۲۲ نیاز به واکسیناسون برای شرکت کنندگان نخواهد 
داشت.  در مراسم اسکار امسال ۲۵۰۰ نامزد و میهمان در سالن دالبی تئاتر حضور 
خواهند داشت و در مجموع شمار حضار به ۳۳۰۰ نفر خواهد رسید و بر اساس اعلان 
نشریه تایمز افرادی که در بخش ارکسترا و بخش جلویی سالن می نشینند ملزم به 

استفاده از ماسک نیستند اما در سایر بخش ها افراد باید از ماسک استفاده کنند. 
با کاهش موارد ابتلا به کرونا در منطقه لس آنجلس، سایر کمپانی ها و رویدادهای 
بزرگ نیز سیاست های مقابله با کرونا خود را خود را کاهش داده اند و پارک های 
موضوعی دیزنی نیز اخیرا علام کرده اند دیگر نیازی به استفاده ماسک برای افراد 

کاملا واکسینه شده نیست. 

وقتی جشنواره فیلم فجر 
واکنش نشان داد!

واکسیناسیون در مراسم
 اسکار الزامی شد

خرس طلای برلین به فیلم
 اسپانیایی رسید

خبر

کمپانی »ممنتوپیکچرز« اعلام کرد:

200 هزار تماشگر برای 
»قهرمان« در فرانسه

 
اکران فیلم سینمایی »قهرمان« در فرانسه تاکنون با جذب 
کمپانی  است.  بوده  همراه  مخاطب  هزار   ۲۰۰ از  بیش 
ممنتوپیکچرز اعلام کرد فیلم سینمایی »قهرمان« ساخته 
در  مخاطب  هزار   ۲۰۰ از  بیش  تاکنون  فرهادی  اصغر 

سینماهای فرانسه داشته است.
 این فیلم که در نخستین نمایش جهانی خود در جشنواره 
بزرگ هیات داوران شد  فیلم کن موفق به کسب جایزه 
تاکنون نزدیک به ۱.۵ میلیون دلار در فرانسه فروخته و در 

۳۰۲ سالن سینما در این کشور به روی پرده است.
فرانسه تاکنون بهترین بازار خارجی فیلم  »قهرمان« بوده و 
پس از آن ایتالیا با فروش بیش از ۵۰۰ هزار دلاری قرار دارد. 
این فیلم از ۷ ژانویه در آمریکا نیز اکران خود را آغاز کرده و 
هنوز آمار دقیقی از فروش آخرین ساخته فرهادی در آمریکا 

منتشر نشده است.

نگاه

توسعه و رشد متوازن پایدار مبتنی بر فرهنگ و اقتصاد 
می تواند دستاوردهای بزرگی از جمله پیشرفت جوامع را به 
ارمغان بیاورد. توسعه هنر و گسترش فعالیت های هنری با 
دو مقوله مهم و اساسی صنعت فرهنگی و اقتصاد هنر گره 
خورده است که پیوند اقتصاد و هنر کمی خاص بنظر می رسد. 
دو حوزه ای که شاید در نگاه اول غیرمرتبط باشند ولی با نگاهی 
دقیق می توان تاثیرات مثبت بسیاری برای یکدیگر به ارمغان 

بیاورند. 
هنگامی که از اقتصاد هنر صحبت می کنیم، بطور خاص به 
شیوه هایی اشاره داریم که می توانند اولاً هنرمند را در شناساندن 
اثر و امرار معاشش یاری دهد، ثانیاً به ترویج آن هنر در سطح 
جامعه کمک کند. بازار هنر با چندین طیف سر و کار دارد. 
یکی اجتماع میان هنرمندان، دیگری مصرف کنندگان و عامه 
مردم که در واقع مشتری اصلی هنر هستند و نهایتا دولت، 
که علی القاعده باید نقش مقررات گذاری و تنظیم کنندگی را 

بر عهده بگیرد. 
ما در اقتصاد هنر با دو گزاره اقتصاد و هنر سروکار داریم. 
در واقع موضوع اقتصاد هنر در ایران، چالش برانگیزتر از آن 
چیزی است که ما با آن مواجه هستیم، آن هم چه از زاویه دید 
هنرمندان و چه از نگاه حاکمیت. هنر در ایران همیشه بعنوان 

یک مساله مطرح شده است و در همه دنیا راهکاری است که 
می توان با آن مشکلات مختلف را حل کرد. 

گرچه در کشورمان مبانی نظری درستی برای هنر نداریم و 
نمیدانیم هنر با دین، جامعه، حکمت و اندیشه ایرانی ما چه 
نسبتی دارد. اما بحث بعدی که ما با آن مواجه هستیم، اقتصاد 
است. در زمینه اقتصاد نیز ما در سطوح و بخش های مختلف 
کشور با مشکلات بزرگی روبه رو هستیم و هنوز نتوانسته ایم 
الگوی مناسبی برای اقتصاد اسلامی پیدا کنیم. متاسفانه برای 
درک هنر در جامعه ما بسترسازی نشده و به همین دلیل است 

که، آثار هنری در سبد خانوارِ ما جایی ندارند. 
در حقیقت، همان قدر که داروهای مسکن در کاهش دردهای 
بدن تاثیر دارند، آثار هنری نیز در کاهش دردهای روح و روان 
جامعه می توانند موثر باشند اما متاسفانه اقتصاد هنر در ایران 
زمینه های فکری مشخصی ندارد و آنچه ما از درون جامعه 
ایران به آن نگاه می کنیم، دیدگاه هایی است که در کشورهای 
دیگر شکل گرفته و ما بدون آنکه آن ها را مورد نقد قرار دهیم، 
صرفاً دوست داریم از آن ها استفاده کنیم. در واقع می توان 
گفت، پیوند اقتصاد و هنر دو مفهوم جدید در دنیای مدرن 
هستند و نشانه های آن را می توان در آرای فلسفی جدید نیز 

مشاهده کرد. 
اما با این حال، همچنان موانعی بر سر راه توسعه اقتصادی و 

رونق تولید در این حوزه وجود دارد. مواردی همچون بروکراسی 
اداری، اعمال سلیقه  سیاست های کلان کشور در دوره های 
مختلف، نبود منابع مالی، عدم فرهنگ سازی و بی توجهی به 
تربیت ذائقه مخاطب و... عواملی هستند که فعالان بخش 
خصوصی و دولتی در زمینه فرهنگ و هنر به آن اذعان می کنند. 
همچنین عدم همسویی دیگر دستگاه ها در این زمینه و نیز 
اولویت نبودن فرهنگ و هنر، از دیگر دست اندازی های حوزه 

اقتصاد فرهنگ و هنر به نظر کارشناسان و فعالان است. 
با توجه به توضیحات فوق می توان نتیجه گرفت که هنرها 
به دلیل نقششان در فرهنگ و ظرفیت های خلاقانه ای که 
دارند می توانند با تولید ارزش، ایجاد اشتغال و ثروت، نقشی 
اساسی در توسعه اقتصادی ایفا کنند. یعنی اثر هنری بعنوان 
کالایی فرهنگی، هنگامی که در عرصه مبادلات، عرضه و 
تقاضا می شود، کالایی اقتصادی بشمار می آید. همچنین 
توجه برنامه های توسعه اقتصادی به هنر صرفا محدود به 
جنبه های اقتصادی آن مانند تولید، اشتغال و عایدی کالای 
فرهنگی نیست بلکه اهمیت یافتن جنبه های توسعه فرهنگی 
و اجتماعی در کنار توسعه اقتصادی در برنامه های توسعه 
نیز عامل مهمی در رابطه هنر و توسعه اقتصادی محسوب 

می شود. 
از این رو در برنامه ریزی اجتماعی و مباحث توسعه فرهنگی 
بطور ویژه ای به تعامل اقتصاد و هنر پرداخته می شود. در واقع 
هنرها با نقش دوگانه فرهنگی و اقتصادی از طریق نیروی 
پویا و خلاق هم می توانند ارزش های فرهنگی را بیافرینند و 
هم ارزش های اقتصادی ایجاد کنند و نقش مهمی در توسعه 
اقتصادی بر عهده بگیرند. به بیان دیگر اقتصاد و هنر هر دو 
در راستای توسعه حرکت می کنند و همپوشانی این دو حوزه، 

راه حل های متفاوتی پیش روی هر دو می گذارد.

حکایتِ پدیده »اقتصادِ هنر«؛

پیشرفت، در گرو توسعه پایدارِ مبتنی بر فرهنگ و اقتصاد

سارا نصرتی 

 نویسنده و مترجم



6
روزنامه

شنبه 30 بهمن 1400-  شماره 962

ورزشی
سهام استقلال و پرسپولیس باید به مردم و هواداران واگذار شود

حجت الاسلام ابوترابی فرد در خطبه های نماز جمعه تهران گفت: دولت برای واگذاری سهام دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
به توده های مردم برنامه ریزی کند. خطای راهبردی و استراتژیک است اگر فرد یا افرادی بخواهند این سرمایه بزرگ را در 
بازی بگیرند و در اختیار داشته باشند. سهام این دو باشگاه باید در اختیار هواداران آن ها در کل کشور واگذار شود و برای 

خرید سهام نیز محدودیت قائل شوند.

لیگبرتر

هفته هجدهم رقابت های لیگ برتر؛
تدوام پیروزی های »استقلال« 
و »پرسپولیس« در روزی که 

شهرخودرو »پدیده« شد 

هفته هجدهم رقابت های لیگ برتر فوتبال باشگاه های کشور عصر 
روز جمعه برگزار شد که استقلال و پرسپولیس از سد رقبای خود 

گذشتند و سپاهان هم تا حدودی از جمع مدعیان خارج شد.
آبی های پایتخت با شکست تراکتور در تبریز، امتیازات خود را به عدد 
٤٤ رساندند و با میانگین کسب ٢.5 امتیاز از هر مسابقه،  همچنان 
صدرنشینِ مقتدر مسابقات بشمار می روند. پرسپولیسِ یحیی نیز به 
سختی بر آلومینیوم اراک غلبه کرد تا با حضور در جایگاه دوم جدول، 

اختلاف سه امتیازی خود را با استقلالِ فرهاد حفظ کند.
اما توقف سپاهانِ نویدکیا برابر هوادار تهران هم بهترین خبر 
برای سرخابی ها بود. طلایی پوشان حالا به ترتیب ١١ و ٨ امتیاز با 
استقلال و پرسپولیس فاصله گرفته اند و امید کمی برای قهرمانی 
لیگ برتر دارند. همچنین تیم های پیکان و گل گهر سیرجان نیز از 
سد رقبای شان گذشتند و خود را به رتبه های پنجم و ششم رساندند.

همچنین در دیگر دیدار مهم این هفته، تیم شهرخودرو مشهد با 
برتری در دیداری شش امتیازی که برابر نفت مسجدسلیمانِ محمود 
فکری بدست آورد، یک خط تیره دیگر جدول را پاک کرد تا تنها 
»صفر« جدول، متعلق به شکست های استقلال باشد. نماینده مشهد 
با این پیروزی، هشت امتیازی شد و حالا شش امتیاز با فرار از 
منطقه سقوط فاصله دارد و امیدهایش برای ادامه رقابت های لیگ 
۲۱ بیشتر شد، بی شک ظرفیتِ فوتبال خراسان بیش از اینهاست و 
شهرخودرو با تقویت بیشتر و حمایت مسئولین استان، می تواند 
نتایج مطلوب تری را در لیگ بیست و یکم کسب کند. اما تراکتور 
و فجر سپاسی با ١٤ امتیاز، جایگاه های سیزدهم و چهاردهم جدول 
لیگ برتر را به خود اختصاص داده اند و تنها به خاطر شکست های 

متوالی نفت MIS،  در جمع دو قعرنشین جایی ندارند.
نتایج کامل دیدارهای هفته هجدهم لیگ برتر در زیر آمده است:

نفت مسجدسلیمان صفر - شهرخودرو مشهد یک
هوادار تهران صفر - سپاهان اصفهان صفر

فجر سپاسی شیراز صفر - صنعت نفت آبادان صفر
مس رفسنجان یک - فولاد خوزستان یک
ذوب آهن اصفهان صفر - پیکان تهران ٢

نساجی مازندران یک - گل گهر سیرجان ٢
تراکتور تبریز صفر - استقلال یک

پرسپولیس ٢ - آلومینیوم اراک صفر
برنامه کامل دیدارهای هفته نوزدهم لیگ برتر: 

چهارشنبه ٤ اسفند ١٤٠٠
شهرخودرو مشهد - هوادار تهران، ساعت ١5، ورزشگاه ثامن مشهد

پیکان تهران - تراکتور تبریز، ساعت ١5، ورزشگاه پاس قوامین تهران
صنعت نفت آبادان - نساجی مازندران، ساعت ١5، ورزشگاه تختی آبادان
سپاهان اصفهان - ذوب آهن اصفهان، ساعت ١5، ورزشگاه نقش 

جهان اصفهان
آلومینیوم اراک - مس رفسنجان، ساعت ١5، ورزشگاه امام خمینی )ره( اراک
فولاد خوزستان - نفت مسجدسلیمان، ساعت ١6، ورزشگاه شهدای 

فولاد اهواز
گل گهر سیرجان - پرسپولیس، ساعت ١٧، ورزشگاه شهید سردار 

سلیمانی سیرجان
استقلال - فجر شهید سپاسی شیراز، ساعت ١٩، ورزشگاه آزادی تهران

دیدگاه

بارها گفته شده، انسان های با اصالت و قهرمانان ممکن 
است از اسب بیفتند اما از اصل نه، همواره بر این باور یقین 
داشته و داریم و خوب می دانیم در گذشته رسم مردی و 
مردانگی و مردم داری را قهرمانان و مدال آوران جهانی بنا 
نهادند که پس از گذشت سال ها نامشان به نیکی برده 

می شود.
هنوز هم هستند قهرمانانی که به هیچ قیمتی حاضر 
نیستند موقعیتی را که در ورزش بدست آورده اند را بخاطر 
یک مشت دلار از دست بدهند. چرا که آن ها خود را عاشق 
ورزش می دانند و برای شادی دل مردم با غیرت و تعصب 
مبارزه می کنند و روی سکوی قهرمانی می ایستند و به 
گردن آویز جهانی افتخار می کنند اما فخر نمی فروشند و 
کسب عنوان قهرمانی را نردبانی برای رسیدن به ثروت و 

مال و منال نمی دانند.
رسیدن به قهرمانی را رسیدن به ارزش های والای پهلوانی 
می دانند و به همین دلیل هرگز احساس غرور نمی کنند 
و اصلاً پول و مقام برایشان معنا ندارد چرا که ورزش را 
معشوق و معبود خود می دانند و برای شادی دل مردم 
از  تا  را طلب می کنند.  بیشتر وصال معشوق  انرژی  با 
محبوبیت بیشتری در بین جامعه مردمی برخوردار شوند،  
اما این روزها از هر گروه درورزش داریم الا عاشقان واقعی 

ورزش!؟
متاسُفانه افرادی به ورزش ورود می کنند که فقط به طمع 
ثروت و شهرت به ورزش روی آورده اند و از آن بعنوان 
سکویی برای بالارفتن ساخته اند، ولی آنهایی که عاشقانه 
سر در خدمت به جامعه ورزش و جوانان این مرز و بوم 
را  تمام موقعیت های شغلی  ادعایی  بدون هیچ  دارند، 
قربانی عشق و علاقه خود به ورزش کرده و می کنند و هرگز 
به دنبال مادیات و شهرت طلبی نبوده و نیستند، چرا که 

جاه طلب نبوده اند.
هیچ  که  می بینیم  ورزش  راسُ  در  را  افرادی  متاسُفانه 
سنخیتی با ورزش ندارند و تنها از موقعیت ها برای رسیدن 
در حال سوءاستفاده  دیگران  و خواسته های  اهداف  به 

هستند! که اگر بخواهیم به نمونه های عاشقان واقعی و 
مخلص ورزش بپردازیم که عاشقانه فقط به فقط از صبح 
سحر تا دیر وقت بدون اظهار خستگی به رتق و فتق امور 
می پرداختند و منتی هم سر مردم نداشتند به جراتُ باید 
از مرحوم یزدانی خرم نام ببریم، اما اگر بخواهیم از افراد 
فرصت طلب نام ببریم که به ورزش ورود کردند تا از آن 
نمد برای خودکلاهی درست کنند و پس از چندی ورزش را 
به حال خود رها کردند و رفتند و پشت سرشان راهم نگاه 
نکردند و یا هم اینک در گوشه زندان بیتوته کرده اند مثنوی 

هفتاد من کاغذ می شود!
کسانی که برای مال اندوزی سر از ورزش در آوردند و برای 
رسیدن به امیال خود ورزشی ها را پس زدند و کسانی 
را بخدمت گرفتند که جز بله قربان گوئی و شما درست 
می فرمائید، هنر دیگری ندارند. همین افراد موقعیت طلب 
باعث شده اند تا از سرمایه های اصلی و گرانبهای ورزش 
کشورمان غافل بمانیم و با نادیده انگاشتن آن ها افراد 
غیرورزشی را جایگزین آنان کنیم و راه را بر خلاف مصلحت 
طی نمائیم تا با بخطر انداختن سلامتی جامعه ورزش، 

درآمد بیشتری کسب کنیم!

چنین است که سلامتی دیگران برای این افراد ارزش و 
اهمیتی ندارد و از طرفی اندوخته های معنوی و اخلاقی در 
ورزش بی بها شده اند!؟ بطور قطع و یقین شما مخاطبان 
محترم دنیای هوادار نمونه های زیادی را سراغ دارید که 
شاید از دید نگارنده مخفی مانده اند. حال سئوال این است، 
چرا از نیروهای متخصص انسانی که سال ها برای پرورش 
آن ها زحمت کشیده شده غافل مانده ایم؟ چرا کمتر به 
اخلاق و منش پهلوانی که بخش مهمی از میراث فرهنگی 

ما محسوب می شود بی توجه شده ایم؟ 
سرمایه های  از  نه تنها  زمان  از  برهه  این  در  متاسُفانه 
ملی  و معنوی غافل مانده ایم که حتی گاهی اوقات به 
سرمایه های مادی هم کم.التفاتی می کنیم و افراد خیر 
ورزشیار را از خود می رنجانیم و اجازه می دهیم زمین هایی 
که برای احداث مجموعه های ورزشی اختصاص داده شده 
است، سالها به صورت مخروبه باقی بمانند و هیچ خیری 

حاضر به کمک مالی نباشد.
کلام را به حاشیه نبریم که محور اصلی ورزش و گذشته 
پهلوان گستری است که در آن اخلاق و روحیه جوانمردی 
و پهلوانی، حرف اول را می زده است و برای مردم ایران  
منش ورزشی با ارزش های اخلاقی یک قهرمان مطرح 
آن  بارز  نمونه  اند.  کرده  کسب  که  مدال هائی  تا  بوده 
اینکه  علی رغم  که  است  تختی  پهلوان غلامرضا  جهان 
بیشتر  با مدال های  بوده اند که  ورزشکارانی  بسیار   چه 
جهانی و المپیکی برای ورزش ایران افتخار آفریده اند، اما 
تختی همچنان بمانند نگینی زمردین برتارک ورزش ما 

می درخشد!
مشکل اساسی ورزش ما از زمانی آغاز شد که نتیجه محوری 
و برد به هر قیمتی جایگزین اخلاق محوری و پهلوان 
گستری شد و بانهایت تأسف باید بگوئیم پاسخ تمام 
چراهای که مطرح شد بازمی گردد به بی توجهی مسئولان 

ورزش کشورمان به منش پهلوانی و روحیه جوانمردی 
و ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی! که متأسفانه 
درسال های اخیر چراغ اکثر زورخانه ها رو به افول و خاموشی 
گراییده و کمتر صدای ضرب مرشدان به گوش می رسید! 
تا اینکه دست همت از آستین مردی بنام مهندس محسن 
مهرعلیزاده بیرون آمد و بار دیگر خیلی از زورخانه هایی که 
قفلشان زنگار گرفته بود بازشد و روح تازه ای در کالبد این 
ورزش پرافتخار سنتی و باستانی سرزمین کهن ایران دمیده 

گردید و زورخانه ها فعالیت گسترده ای را آغاز کردند.
همانطور که در گزارش،قبلی اشاره شد در اسفندماه امسال 
در اصفهان شاهد میزبانی مسابقات جهانی ورزش های 
زورخانه ای و کشتی پهلوانی خواهیم بود و به واقع اولین 
قدم را هیاتُ ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی نصف 
جهان برداشته که در رأس آن مهندس جلال زهرایی قرار 
گرفته که از جنس این ورزش است و با کمک و حمایت 
همه جانبه افراد کاردان و پیشکسوتان استخوان خرد کرده 
ورزش باستانی و زورخانه ای دیار همیشه سرفراز نصف 
جهان همسو شده  تا بار دیگر اصفهان که به مهد ورزش 
زورخانه ای شهره بوده و هست. برای میزبانی شایسته از این 

رویداد مهم جهانی آمادگی پیدا کند ، و هفته  هاست که 
از پیشکسوتان گرفته تا نوجوانان علاقه مند به ورزش های 
زورخانه ای و کشتی پهلوانی دیار نصف جهان بسیج شده اند 
تا بار دیگر، شایستگی خود برای میزبانی از این رویداد 

جهانی در تاریخ  ورزش اصفهان به ثبت برسد.
میزبانی از تیم های ۱۲ کشور جهان در شهر زیبای اصفهان 
که مملو از آثار و ابنیه های باستانی و دارای هتل بسیار 
معماری سنتی  و  کاشی کاری  که  است  عباسی  زیبای 
آن زبانزد خاص و عام و دارای شهرت جهانی است، نیاز 
به مجاهدت و همکاری همه جانبه نهادها و ارگان ها و 
سازمان های دولتی و بخش های خصوصی دارد. طبیعی 
است که باشگاه های بزرگ و قدمتدار فولاد مبارکه سپاهان، 
ذوب آهن آهن و گیتی پسند نیز از این امر مستثنی نیستند 
و به گونه ای می توان گفت میزبانان این رویداد جهانی 
هستند و باید از هم اکنون خود را برای این میزبانی مهیا 
کنند و مهندس جلال زهرایی رئیس هیاتُ ورزش های 
زورخانه ای و کشتی پهلوانی استان اصفهان را تنها نگذارند.
البته آقای مهندس مهرعلیزاده رئیس فدراسیون بین المللی 
فدراسیون  رئیس  باران چشمه  مهرعلی  دکتر  آقای  و 
ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی ایران و همچنین 
اداره کل ورزش و جوانان استان نیز باید برای هرچه با 
شکوه تر برگزاری این جشنواره جهانی یار و مددکار هیاتُ 
ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی استان اصفهان 
باشند تا حاشیه نشینان زاینده رود صفحه زرین دیگری را به 

تاریخ پرافتخار نصف جهان بیافزایند.
ریشه کن  نیز  امیکرون  بیماری  زودتر  هرچه  امیدواریم 
شود تا با آسودگی خیال این رویداد مهم جهانی در شهر 
گنبدهای فیروزه ای به اجرا درآید و زحمات مسئولان هیاتُ 
ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی استان اصفهان 

هدر نرود.

قهرمانان مردمی؛

پایان قهرمانی، پهلوانی است

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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ورزشی

یادداشت

گزارشتصویری

عزل رئیس فدراسیون فوتبال از سوی هیات رئیسه با 
استناد به اساسنامه فدراسیون درحقیقت نوعی تمرین 
امیدواریم  و  می شود  محسوب  ورزش  در  دموکراسی 
اقدام درست و قانونمند هیات رئیسه فدارسبون فوتبال 
سرمشق و الگویی برای سایر فدراسیون ها نیز باشد. برخی 
دوستان از روز پنج شنبه که عزیزی خادم توسط هیات 
رئیسه از ریاست فوتبال عزل شد سوال می کنند که آیا 
قدرت فیفا و اساسنامه خاص فدراسیون فوتبال باعث 
این اتفاق شد یا این روند برای بقیه فدراسیون ها هم 

می تواند ادامه یابد.
در جواب باید عرض کنیم که متاسفاته ۹۰ درصد اعضای 
هیات رئیسه فدراسیون ها اصلاً اساسنامه را یکبار هم که 
شده نخوانده اند و تنها به حضور در جلسات هیات رئیسه و 
حق الجلسه و همراهی در  مسافرت های تیم های ملی و 
سایر امتیازات دلخوش دارند و ندیده ایم که در نشست های 
سالانه و فوق العاده و مجامع عادی فدراسیون ها، هیات 
رئیسه فدراسیونی یک سوال جدی را مطرح کند و یا از 

رئیس فدراسیون شفافیت مالی طلب کند.
در حقیقت اینگونه در ورزش ما جا افتاده که هیات 
رئیسه یک ابزار خوب در دست رئیس فدراسیون است 
با یک محمل  دارد  اموری که مدنظر  اهداف و  به  تا 
قانونی یا ابزار قانونمند بنام هیات رئیسه به پیش ببرد. 
بر فرض خرید البسه برای تیم های ملی و موارد مورد نیاز 

فدراسیون باید با تایید تصویب هیات رئیسه باشد. 
معمولا رئیس فدراسیون، اعضای هیات رئیسه را به 
نشستی دعوت می کند و اعضای هیات رییسه ساعتی 
را دور هم گپی می زنند، نهار و میوه ای صرف می کنند 

و بعد هم مواردی که نیاز به مصوبه دارد را از قبل تایپ 
و آماده می کنند و در  پایان نشست امضای اعضا را 

می گیرند و صلوات...
این رویه تقریبا در همه فدراسیون ها به همین شکل 
است و ممکن است در اجرا بعضا تفاوت های ظاهری 
از اعضای هیات  داشته باشد و ندیده ایم که عضوی 
رئیسه فدراسیون ها از رئیس فدراسیون شفافیت مالی 
بخواهد و یا نحوه انتخاب کادرفنی تیم های ملی را مورد 

کنکاش قرار دهند. 
گفتیم که بی اطلاعی از اساسنامه بدلیل عدم تسلط 
کامل بسیاری از اعضای هیات رئیسه باعث شده تا 
عملا رئیس فدراسیون خودرای باشد و تاکید می کنیم 
که اعضای  هیات رئیسه معمولا اساسنامه را نمی خوانند 
برخی هم چنان با مقررات ورزش و اصول اولیه کار اداری 
در فدراسیون ها بیگانه اند که شاید تعریف اساسنامه را 
هم ندانند و چه انتظاری می توان از این علامه های دهر 
داشت! مگر چه اتفاقی باید بیفتد که رسانه ای انتقادی را 
مطرح کند و بعدتر آقایان بروند اساسنامه را مرور کنند؟ 

اما اکنون و از امروز به بعد قضیه فرق می کند. 
فدراسیون فوتبال بواقع یک الگوی موفق و نمونه ای موثر 
از دموکراسی در ورزش قهرمانی را به سایر فدراسیون ها 
ارائه کرد تا هیات رئیسه از حالت دکوری و فرمایشی 
و به قول یکی از بزرگان فوتبال از حالت کشک بودن 
در آیند. امروز حتما اعضای هیات رئیسه فدراسیون ها 

با خود می گویند رئیس فدراسیون بعد از انتخابات 
نمی تواند بعد از رای گیری و بدست آوردن آرای 
مجمع ریاست خود را تا ۴ سال تضمین شده 
بداند. حتی بسیاری از روسای فدراسیون ها بعد از 
انتخابات تازه دست به تسویه حساب هیات های 

می زنند که به زعم ایشان رای خود را در 
مجمع به فرد دیگری داده اند. 

ولی امروز بازی عوض شده است. 
حالا هیات رئیسه هر کدام از 

فدراسیون ها 
که  جا  هر 

نقطه ضعف یا کج رفتن رئیس فدراسیون را دیدند که با 
منافع ملی آن رشته ورزشی در تعارض بود اگر به وظیفه 
خود عمل نکنند خیانت کرده اند. یعنی به منافع ملی 
خیانت می کنند. در حقیقت باید از فیفا و قوانین اصولی و 
مردمی این نهاد بزرگ تشکر کرد که این راه روشن را فراروی 

همه ورزش قرار داده است. 
بطور مثال اگر هیات رئیسه ژیمناستیک ۳ سال قبل 
اینچه درگاهی را عزل می کرد امروز خطر تعلیق بیخ گوش 
ورزش ما نبود یا دوچرخه سواری و وزنه برداری. ببینید 
علی مرادی در وزنه برداری چقدر ضعیف و پرحاشیه کار 
کرد، اگر هیات رئیسه به وظیفه خود عمل می کرد هرگز 
این فدراسیون ها به مرحله تعلیق نمی رسیدند. البته 
شنیده شد که کمیته ملی المپیک در تلاش برای رفع 
مشکلات این فدراسیون ها با کمیته بین المللی المپیک 
است اما تا ابزار قانونی داریم چرا خودمان در فدراسیون ها 

استفاده نکنیم تا کار به اینجاها نکشد. 
باید به اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال درود 
فرستاد که شهامت کردند و با اقدامی بی سابقه باعث 
عزل رئیس پر حاشیه فدراسیون فوتبال شدند. عزیزی 
خادم نیز تصورش این بود که هیات رئیسه کاره ای 
نیست و نهایتا با دادن امتیازاتی به دو سه نفر از اعضا 
تا صبح  و حتی  کرد  را می توان خاموش  اعتراضات 
روز پنج شنبه هم تصورش همین بود که می شود رای 
هیات رئیسه را برگردند ولی دیدیم که هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال با استفاده از ابزار قانونی اش 
خیلی راحت عزیزی خادم را پس از یکسال از 
فدراسیون عزل کرد و شاید اگر زودتر اقدام 
می کردند خادم خیلی قبل تر از این حرفها 
رفته بود. با این وجود جلو ضرر را  هر 
است.  منفعت  بگیریم  که  جا 
امیدواریم هیات رئیسه بعد از 
این با صداقت و منطبق بر 
قانون به گونه ای عمل کند 
که از این نوشته ها پشیمان 

نشویم!

رکوردِ  ایران-  گینسی  -مردِ  درویش«  حب  »مهدی 
جدیدی را ثبت کرد. حب درویش پس از ثبت این 
روزنامه »دنیای  با  رکورد در گفت وگویی اختصاصی 
هوادار« تصریح کرد: رکوردی که ثبت کردم، با توپ 
سپک تاکرا بود که در مسافت ۵ کیلومتر به صورت رو 
به عقب انجام شد، که در شرایط بسیار دشواری بود چرا 
که جنس توپ چوبی بود و باید ضربه محکم تری به 
آن می زدم. این رکوردگیری با حضور رئیس اداره ورزش 

و جوانان استان البرز آقای مجتبی جانعلی برگزار شد.
شایان ذکر است؛ پیش از این، مهدی حب درویش 

حدنصاب های  تیله  و  تنیس  فوتبال،  توپ های  با 
متعددی به صورت رو به عقب بر روی پله های برج 
میلاد، ۳۰ ساعت روپایی با توپ فوتبال و ۱۰ ساعت 
با توپ تنیس ثبت کرده است. او به خاطر مورد آخر 
که توانست ۷۰ هزار بار با توپ تنیس در دبی امارات 
روپایی بزند نامش را در کتاب گینس ثبت کرد. ضمن 
اینکه حب درویش مسافت ۲۰ کیلومتری حرم حضرت 
عبدالعظیم تا بهشت زهرا)س(، مسافت ۱۷ کیلومتری 
حرم حضرت معصومه )س( تا جمکران، پیست ۲ هزار 
و ۲۰۰ متری متری بین المللی »دربندسر« روی برف، 

۲ هزار روپایی در قایق در حال حرکت، مسافت میدان 
فردوسی تا میدان فلسطین و میدان انقلاب تا میدان 

آزادی تهران را بدون استراحت روپایی زده است.
او در کشورهای روسیه و مالزی هم به ثبت رکورد 
پرداخته و یک ساعت بدون استراحت روی تردمیل 
روپایی زده است. رئیس کمیته روپایی ایران موفق 
شده در یک دقیقه ۱۰۳ روپایی با توپ راگبی، ۱۱۷ 
با  تا  لیموترش، ۱۰۸  با  عدد  آدامس، ۹۹  با  روپایی 
شکلات و ۱۰۸ عدد با تراش را به مجموعه رکوردهایش 

اضافه کند.

عزل »خادم«، تمرین دموکراسی در ورزش ایران؛

سرمشقی برای هیات رئیسه همه فدراسیون ها 

این بار با توپِ سپک تاکرا؛

مردِ گینسی ایران بازهم رکوردشکنی کرد

گزارش

مجمع عمومی »فدراسیون ساواته ایران« 
برگزار شد؛ 

تصویب اساسنامه و ابقای رییس 
با رای قاطع اعضای مجمع

نخستین مجمع عمومی فدراسیون 
غیردولتی و غیرانتفاعی ساواته ایران 
با حضور اعضای مجمع و نمایندگان 
برگزار  از سراسر کشور  ایران  ساواته 
سال  آذرماه  که  شرایطی  در  شد. 
گذشته )۱۳۹۹( به درخواست اعضاء 
انجمن  رییسه  هیات  تصویب  و 
ساواته ایران در راستای رعایت قوانین 
و اساسنامه های ملی و بین المللی این ورزش و حفظ استقلال اداری، 
اجرایی و فنی ساواته، مقرر شد ساختار انجمن به فدراسیون تغییر 
نام یابد، پنجشنبه ۲۸ بهمن مجمع عمومی فدراسیون ساواته ایران با 
رای تمامی اعضا متشکل از مسئولان هیات های استانی این ورزش، 
نمایندگان ورزشکاران، مربیان، داوران و باشگاه داران، اساسنامه پیشنهادی 
را تصویب و دکترحمیدرضا حصارکی بنیانگذار و رییس انجمن ساواته 
ایران بعنوان رییس فدراسیون ساواته در مسئولیت ریاست فدراسیون ابقا 
شد. مطابق با تفویض اختیار انجام شده از سوی اعضای مجمع به رییس 
فدراسیون، متعاقبا اسامی اعضای هیات رییسه، نواب رییس، دبیرکل، 
خزانه دار و مسئولان کمیته های این فدراسیون اعلام خواهد شد. 
تشکیل فدراسیون های غیردولتی و غیرانتفاعی ساواته و موی تای بعنوان 
ساختارهایی مردم نهاد، در دنیای ورزش بین الملل اتفاق جدیدی نیست 
و اصولا رویه جاری ورزش جهان، مدیریتی اینگونه را برای ورزش تعریف 
می کند. در ایران، فقدان نگاه علمی به مدیریت ورزشی در عرصه اجرا و  
نه تنها تئوری و کلی گویی و همچنین عدم مطالعه و اشراف نسبت به 
قوانین بین المللی ورزش که منشور المپیک در راس این قوانین قرار دارد 
و همچنین اساسنامه های فدراسیون های جهانی و آسیایی، سالها باعث 
تحمیل نگاه های سلیقه ای در مدیریت ورزش کشور شده است، ضمن 
اینکه بسترهای قانونی داخلی نیز به دلایل مشابه مغفول مانده است. 
اینک ساواته در ایران بعنوان ورزشی معتبر و بین المللی، با بهره گیری از 
تمامی ظرفیت های قانونی موجود در سطح ملی و بین المللی حرکتی 
اصولی را در ورزش ایران ایجاد کرده است که در این مسیر، موی تای نیز 
به موج تحول پیوست و انتظار می رود سایر ورزشهای معتبر بین المللی 
باقی مانده که به تعداد انگشتان یک دست هستند نیز در راستای منشور 
المپیک و بمنظور توسعه مناسبتر و بیشتر، در مسیر مشابه حرکت کنند.

سوشا مکانی دروازه بان میوندالن بدلیل نقض قوانین قمار محروم شد
باشگاه میوندالن در این رابطه درخواست تجدید نظر می کند اما قبول دارد کار سوشا کاری که انجام داده احمقانه و ناشیانه 
است. سوشا روی پیروزی میوندالن شرط بندی کرده است اما کلا نباید این اتفاق می افتاد، برنیکه وولفسبرگ، مدیر کل 
میوندالن، به Drammens Tidende می گوید: ما بعنوان یک باشگاه باید در این مسئولیت شرکت کنیم، اما سوشا نیت 
بدی نداشته است و به این تصمیم اعتراض خواهیم کرد. مکانی از اتهام تبانی تبرئه شده اما یک ماه محروم شده است.

فرهاد غلامعلی

 نویسنده

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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پایگاه خبری تحلیلی

هفته نامه سراسری

مجموعــه رســانه ای )روزنامــه  دنیــای هــوادار، پایگاه هــای خــری تحلیــی دیــوان نیــوز و هــواداری نیــوز( و 
نشریــه صبــح میهــن بــرای تقویــتِ هیــأت تحریریــه خــود، در حوزه هــای مختلــف خــری و عکــس، خرنــگار 
ــاره  ــا ش ــس آپ ب ــان وات ــق پیامرس ــر از طری ــات بیش ــبِ اطلاع ــت کس ــرد. جه ــد ک ــذب خواه ــاری ج افتخ

ــید. ــاط باش ۰۹۱۲۸۱۷۲۴۳۴ در ارتب

روزنامه

یادداشت

تمام  با  جمهوری  ریاست  انتخابات  دورۀ  سیزدهمین 
حواشی آن درنهایت باعث شد جریانی مخرب و ضد ملی 
که سکان امور را در دست داشت و حیات و ممات کشور 
و ملت را بدست تفقد غرب پیوند زده بود از قدرت کنار زند 
و »سید ابراهیم رئیسی« را در مقام »ریاست جمهوری« 
بنشاند. سیدی که که قرار بود فجایع دولت های قبلی و 

بخصوص دولت اشرافی و فشل یازدهم و دوازدهم را 
رفع و رجوع کند و مسیر کشور و دولت و انقلاب 

را به ریل اصلی آن که همانا مسیر عدالت و 
حمایت از محرومان و استکبارستیزی و تکیه 
بر ملت و ظرفیت های بی شمار آن برای رفع 
آن  در  که  برگرداند. مسیری  بود،  مشکلات 
کشور و ملت باید در این آوردگاه مواجهه با 
پلیدترین هجمۀ شیاطین  سهمگین ترین و 

به فرمودۀ رهبری  اذناب داخلی شان،   عالم و 
گارد و »آرایش جنگی« بگیرد تا بتواند این گردنۀ 

سخت و صعب العبور را به سلامت رد کند. کاری که 
دولتِ پیشین دقیقا نقطۀ مقابلِ آن را به انجام 

حتی سلامت  که  دولتی  بود.  رسانده 
ایرانیان در میانۀ تاخت و تازِ کرونا 

هستۀ  بر  فشار  اهرم  به  را 
ملت  و  انقلابی حاکمیت 

با  و  بود  کرده  تبدیل 
 fatf میان کشیدن 
برجام،  مذاکرات  و 
واکسن  رسیدن  راه  
ملت  برای  هم  را 
به نوعی مسدود کرده 
باز شدن آن را  بود و 

منوط به پذیرش شروط غرب در مذاکرات و fatf کرده بود. 
گرچه با آمدن دولت رئیسی این حربۀ آخری که نوشتم به 
جایی نرسید و سیل ساخت و ورود واکسن به کشور مانع 
از یک فاجعه و کشتار کرونایی در کشور شد، اما در دیگر 
موارد دولت رئیسی ابدا نتوانسته از پس توطئۀ گروه ها 
و گنگ ها و کارتل های اقتصادی و سیاسی و رسانه ای 
داخلی همسو با دشمن برآید 
و کاملا سایۀ شوم آن ها 
مسائل  از  کثیری  بر 
و  کشور  مبتلابه 
سنگینی  ملت 
دولت  و  می کند 
منگ  و  گیج  هم 
درحال  منفعل  و 
تاخت وتاز  تماشای 
بر  حرامیان  این 
و  معاش  و  معیشت 
ملت  روان  و  اعصاب 
هم  ابتکاری  و  است 
برای برون رفت از این 
فضای منفعل 
ندارد. برای 
ینکه  ا

بدانید از چه چیزی صحبت می کنم، بد نیست کمی  وارد 
خوانندۀ  برای شما  مسئله  تا چیستی  مصداق ها شویم 

گرامی بیشتر بر آفتاب افتد.
از زمانی که دولت سیزدهم به زعامت سید ابراهیم رئیسی 
شروع بکار کرده تقریبا می شود گفت دائما قیمت ضروریات 
زندگی مردم درحال بالارفتن است. از قیمت مرغ و گوشت 
تا برنج و شکر و...، هفته یا ماهی نیست که سیر صعودی 
نپیماید و رکورد جدیدی از خود باقی نگذارد! قیمت خودرو 
و مسکن با اینکه عملا بازارشان در رکود کامل است اما هر 
روز متورم تر می شود و خلاصه روز و ساعتی نیست که یکی 
از اقلام سفره و معاش یا زندگی و معیشت مردم پرواز نکند 
و سر به آسمان قیمت های نجومی نساید و حلقۀ فشار 
سختی معیشت روزبه روز بر گردن ملت، بخصوص اقشار 
مستضعف و محروم، تنگ تر نشود. کارتل های اقتصادی 
فربه شده در دولت فعلی هم بدون کوچکترین مزاحمتی هر 
آنچه می خواهند در سپهر اقتصادی کشور می کنند و تازه 
همۀ این ها که گفتم فقط چشمه ای از قدرت تاثیرگذاری 
آن ها در زندگی مردم است که همسو با منویات دشمنان 
وجودی این ملک و ملت به انجام رسیده است و جالب تر 
اینکه پیاده نظام رسانه ای داخلی و خارجی شان هم روزی 
نیست که پروژۀ رسانه ای جدیدی را علیه روح و روان ملت 
و منافع ملی کشور کلید نزند. یک روز ملت را با هزار دروغ و 
نیرنگ تهییج می کند برای فشار به حاکمیت تا پشت یک 
آقازادۀ آفت زده درآییم و به جنگ های بیهوده رویم! یک روز 
دیگر فریاد و فغان بر می دارد که ایران را به چین فروختند و 
روزی دیگر جیغ می کشد که روس ها قرار است دست ما 
را از دریای خزر کوتاه کنند و دوباره بر حیات و ممات 
ملت مستولی شوند و حرم امام رضا و مسجد 
را هم حتما بعدش به توپ ببندند! یک روز 
نواری از سخنان چند فرماندۀ سپاه به میان 

می اندازند تا سربازان این سرزمین را مشتی دزد و شارلاتان 
انَگ زنند. آن هم درحالی که این نوار مربوط می شود به 
فساد در هولدینگ یاس که اتفاقا توسط خود سپاه و یکی 
از سرداران آن کشف شد و خاطیانش هم بدست عدالت 
سپرده شدند. تمامی این مسائل درحالی رخ می دهد که 
دیپلمات های دولت رئیسی در وین بدنبال احیای همان 
»تقریبا هیچ« هستند. باور کنید نمی شود جناب رئیسی 
با ادامۀ این رفتار منفعل از شما امیدی به سامان مسائل 
و مشکلات داشت. شما قرار بود سریع و فوری و انقلابی 
عمل کنید و دست نامحرمان و نااهلان و حرامیان را از 
با طلیعۀ  بود  قرار  کنید.  کوتاه  و معیشت مردم  زندگی 
دولت شما، محرومان به نوایی برسند و جریان اشرافیگری 
با نقاب انقلابی سر جایش نشانده شود و توپخانۀ جریان 

سیاه نمایی و تسلیم خاموش شود.
آیا چنین شده؟ آیا شما با آن جریان مشکوک اقتصادی که 
در بدنۀ حاکمیت لانه کرده و تسمه از گردۀ ملت کشیده 
مخوف  کارتل های  آن  رئیسی  جناب  کرده اید؟  برخورد 
از  اتفاقا در داخل  از مرزها نیست و  اقتصادی در خارج 
وزارتخانه های  و  سیاسی  احزاب  تا  بازرگانی  اتاق های 
دارد  آدم  مجازی  و  کاغذی  رسانه های  تا  اقتصادی 
جورواجور... از معمم تا مکلا. از ریش دار تا شیش تیغه! 
بدنبال  آیا  کرده اید؟  درهم کوبنده  برخورد  این ها  با  چقدر 
مصالحه با ایشان هستید که اینقدر دست دست می کنید؟ 

مگر دوستی کاروان سالار با راهزنان شدنی است!؟
نمی شود هم انقلابی بود و هم انقلابی رفتار نکرد. اگر 
قرار باشد در بر همان پاشنۀ سابق بچرخد و جریان نفاق 
اینطور  دشمن  تحریم  به  عمق بخشی  و  سیاه نمایی  و 
کشور را جولانگاه خود کند، پس برای چه آمدی؟ نه - 
اینطور نمی شود سید محرومان شوی سید! این راهش 

نیست...

با این رویه نمی توانی »سیدِ محرومان« شوی؛

در بر هان پاشنۀ سابق می چرخد!؟
رضا تواضعی

  نویسنده

سیزدهمین دورۀ انتخابات ریاست جمهوری با تمام حواشی آن درنهایت باعث شد جریانی مخرب و ضد ملی که سکان امور را در 
دست داشت و حیات و ممات کشور و ملت را بدست تفقد غرب پیوند زده بود از قدرت کنار زند و »سید ابراهیم رئیسی« را در مقام »ریاست 

جمهوری« بنشاند. سیدی که که قرار بود فجایع دولت های قبلی و بخصوص دولت اشرافی و فشل یازدهم و دوازدهم را رفع و رجوع کند و مسیر کشور 
و دولت و انقلاب را به ریل اصلی آن که همانا مسیر عدالت و حمایت از محرومان و استکبارستیزی و تکیه بر ملت و ظرفیت های بی شمار آن برای 

رفع مشکلات بود، برگرداند.


